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7 липня міський голова Во
лодимир Удовиченко провів 
робочі наради з керівниками 
комунальних підприємств, 
міських служб та організацій. 
Були розглянуті питання 
підготовки міста до осінньо- 
зимового періоду, проведен
ня ремонтних робіт в закла
дах освіти, відпрацювання 
Програми підвищення рівня 
медичного обслуговування 
славутчан, у зв'язку з ре
алізацією Міжнародних про
ектів на ЧАЕС, та реалізації 
завдань, спрямованих на мо
дернізацію Славутича.

Керівник міста звернув 
увагу учасників нарад на 
раціональне використання 
робочого часу для впровад
ження нових конкретних 
соціально-економічних про
ектів для міста та його жи
телів. Він переконаний, що 
поетапна реалізація розпоча
тих  програм щодо впровад
ження енергозберігаючих 
технологій, новітніх інфор
маційних систем, о св ітн іх  

проектів дозволить Славути
чу зміцнити духовні, ма
теріальні і фінансові основи 
територіальної громади.


